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R E F E R A T  F R A

Formand, Bjarne Hjem Christensen, bød velkommen og indledte forsamlingen med

at foreslå Frederik Jørgensen, som dirigent -> Blev vedtaget af forsamlingen.

Diregenten gennemgik kravene for at forsamlingen var gyldig jf. vedtægterne og

fortalte om at Østvendsyssel Avisen er stoppet med at udkomme i Hals og derfor

blev varslingen gjort på hjemmesiden, Facebook og Aalborg.nu avisen. 

G E N E R A L F O R S A M L I N G E N  B E G Y N D T E

Formanden viste i år slides i en PowerPoint, mens han gennemgik året.

i 2023 var vandforbruget lavere end tidligere, hvilket man også oplevet året før,

og dette er positivt for miljøet, men giver en lavere indtægt.

Vandanalysen blev nøje gennemgået og konklusionen blev, at vandet der

kommer fra vandværket er af god kvalitet.

Der er intet tegn på PFAS i vandværkets vand.

Der er en fremtidig udfordring tæt ved Skindbjerg omkring en potentiel jord

forurening: bl.a. olieforurening. Ingen nuværende målinger viser nogle

problemer, men bestyrelsen følger tæt sagens udvikling.

Bestyrelsen har besluttet ikke at investere i flere midler i dyrkning

direktioner i området ved Skindbjerg.

Aalborg kommune er oplyst og har taget det til efterretning, men forstår

godt bestyrelsens holdning. Regionen kigger på en indsatsplan.

En stor del af vandværket udstyr er blevet fornyet igennem de seneste år

Åbent hus i september 2023 var en succes og der var mange mennesker forbi

og opleve vandværket.

F O R M A N D E N S  B E R E T N I N G
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Automatisk fjernaflæsning af vandmåler - Som også blev omtalt sidste år.

Bestyrelsen har været i kontakt med Hals Fjernvarme og forhørt om

mulighederne for at anvende samme løsning, som de gør.

Data om forbrugers vandforbrug er personfølsomt og derfor er der store

krav til opbevaring og sikring af data, især hvis forbrugeren selv skal kunne

tilgå data´en.

En mulig løsning er eForsyning, men dette kræver man bruger deres

regnskabsmodul, hvilket ikke er muligt da vandværkets fakturering af

forbrugerne sker igennem Aalborg Kommune.

Bestyrelsen har forhørt sig ved Aalborg Kommune om en løsning, men de

ønsker ikke blande offentlig og privat data.

Bestyrelsen vil snakke med omkring liggende vandværk om en samlet

løsning, da det vurderes at være for stor en investering at lave selv

Kasser, Thomas Pedersen, gennemgik årsrapporten for 2023

Ingen bemærkninger fra revisor

Mindre fald i vandafgift, men lavere drift omkostninger givere højere resultat

end forrige år.

Resultatet er vurderet tilfredstillende

Resultatet tilføjes til egenkapitalen og styrker de likvide midler, som forventes

at skulle bruges til fremtid sikring af vandkvaliteten ved Skindbjerg

Å R E T S  R E G N S K A B

Formandens  beretn ing  b lev  godkendt  af  forsaml ingen

Årets  regnskab b lev  godkendt  af  forsaml ingen

På valg var Bjarne Christensen og Thomas Pedersen

V A L G  T I L  B E S T Y R E L S E N

Begge b lev  genvalgt
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Bestyrelsen foreslog den nuværende: Beierholm

V A L G  A F  R E V I S O R

Forsaml ingen stemte  for  at  fortsætte  med Beierholm

SMS service på hjemmeside:

Ny mulighed for at varsle forbrugerne om vandstop og andre problemer.

Gratis for forbrugerne at tilmelde sig og tilmelding sker på hjemmesiden

Varslinger sker fremover på hjemmeside, facebook og sms.

Bestyrelsen fik ros for at håndtere de mange krav til målinger, for sikre

vandkvaliteten.

Hvor meget er vandforbruget faldet i året?

Fald på 5.000 m4 i vandforbrug fra 2022 til 2023, der var også et fald fra

2021 til 2022, samt en lav spildprocent sammenlignet med omkring

liggende vandværk

Bestyrelsen mindende forsamlingen om vandingsforbruget og anbefalede

forbrugere, der ønsker vanding af deres have, at etablere en lokal haveboring,

da dette ikke påvirker vandværket vandkapacitet.

Adgang til ens forbrug på nettet:

Bestyrelsen arbejder på at se hvad der er muligt, men hvor Hals

Fjernevarme skal give forbrugerne adgang, så er dette ikke et lov krav for

ens vandforbrug. Bestyrelsen vurdere at en løsning kun er relevant, hvis det

også giver økonomisk mening og ikke blot er en ekstra omkostning for

forbrugerne.

E V T

Bestyrelsen foreslog: Ole Toft og Niels Madsen

S U P P L E A N T E R

Begge b lev  va lgt  af  forsaml ingen
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